
Årsberättelse för skidsektionen 2023 
 

 

   TRÄNING 

 

Den här säsongen var mycket dålig på hemmaplan. Vi hade snö vid två 

tillfällen och då var vi tvungen att skrapa ihop snö på golfbanan för att få 

till spår. Det som är tråkigt med våra vintrar är att snön kommer men sen 

försvinner den lagom när vi har fått till spåren. Sen är det bara att börja 

om igen. När vi inte har bra träningsmöjligheter på hemmaplan så hade vi 

tre träningsläger i år och då åkte vi till Orsa Grönklitt över en lång helg. 

Där fick vi ihop några bra träningspass.  

Året slutade bra med mycket snö så att skidspåren på golfbanan var klara 

i slutet av november inför skidsäsongen -24. 

Det är en del Mariefredsbor som har varit ute och kört lite olika skidlopp 

för IFK Mariefred.  

 

   TÄVLING 

 

Under året deltog vi i följande tävlingar; Craft ski Maraton, Moraloppet, 

Orsa Ski Marathon, Engelbrektsloppet, Trysil Ski Maraton, Öppet spår, 

Vasaloppet, Birkebeinerrennet, Nordensköldsloppet, Troll Ski Marathon 

HemmaVasan och CykelVasan 45. 

 

   Semesterloppet 

 

Vi hade ett lyckat arrangemang och vi märkte att löparna börjar hitta 

tillbaka till loppet efter pandemin. Vi siktar på att köra nästa år också 

eftersom det är 30 års jubileum då. 

Vi försöker få till att någon av dom andra sektionerna skall ta över 

Semesterloppet men har inte hittat någon som vill ta vid än. 
 

AKTIVITETER 

 

Vi har skött om upp och nedtagning av julgirlangerna i staden, Vi håller 

på och lämnar över julgransförsäljning till Hockeyn som skall ta över från 

oss. Vi köper in svenskodlade julgranar även i år eftersom vi har mycket 

bra respons på dessa granar.  

Vi har även fortsatt med vedförsäljning i år. 
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